

"CLASS!" TV CHILDREN PRODUCTIONS

12 Ak. Korolev, Moscow 127000, Russia
 e-mail: tvclass@ostankino.ru

Tel: (7-095)217 9090
 Fax: (7-095)215 1745

March 17, 2000

Att: Sergei Melnikoff
 President
 IPV News USA, Inc.

Dear Mr. Melnikoff,

Our project comprising of 4 stories about your daughter Anastasia, who is known to be a winner in the Guinness Book of World Records, awoke a great interest in our young audience. We'd like to keep an eye on her participation in your future expeditions, and thus we'd like to continue with our cooperation.

Your travel and challenge related video material is quite unusual and unprecedented for the Russian children and teenagers, and hence well appreciated by the viewers of "Under 16 and Older" program we produce.

We believe that common efforts of IPV and CLASS! would make it possible to produce a series of weekly television programs exploiting your outstanding videos (approx. 5 minute narrative in each) within at least 2 years.

Such programs would allow our young audience to broaden their outlook, get a better understanding of the teenagers' life in the world in general, to learn about animal and vegetal life of Planet Earth, to get the basics of the ecological thinking so much needed for humankind in the 21st century.

We hereby offer your company to become the sponsor of this project. We are ready to provide technical facilities, including but not limited to editing, voice-over, translation, etc., to prepare the programs for broadcasting on Russia's Channel 1 (ORT).

Also, we envisage the success of a separate film about Anastasia that we could produce in the near future.

Awaiting your decision, best regards,

Boris Selenov
 General Producer
 Class!

*Enclosure: Production Budget Estimation

ОФИЦИАЛЬНЫЙ ПЕРЕВОД НА РУССКИЙ ЯЗЫК

«КЛАСС!» ТЕЛЕВИЗИОННАЯ ДЕТСКАЯ ПРОДУКЦИЯ ДЛЯ ОРТ
 Москва, ул. Ак. Королева 12

Президенту IPV News USA, Inc.
 Г-ну С. Мельникову

17 марта 2000 г.

Дорогой господин Мельников,

Наш проект, состоящий из четырех историй о Вашей дочери Анастасии, которая занесена в Книгу Рекордов Гиннеса, пробудил большой интерес среди телезрителей. Мы бы хотели продолжить показ участия Анастасии в Ваших будущих экспедициях. Еще раз подчеркиваем желание продолжать этот проект.

Ваши путешествия и приключения отраженные в видеоматериалах очень необычны и не имеет аналогов в телепрограммах для русских детей и подростков. Поэтому они очень хорошо приняты зрителями программы «До 16 и старше...»

Мы думаем, что общие усилия IPV News USA и телекомпании «КЛАСС!», сделают возможным создание серии еженедельных программ, на основе Ваших выдающихся видеоматериалов, в течении, как минимум, двух лет.

Такие программы позволят нашим телезрителям расширить их мировоззрение, лучше понять жизнь подростков в мире в целом, познакомиться с животной и растительной жизнью планеты Земля, получить основы экологического образования, которые так актуальны для человечества в 21 веке.

Мы предлагаем Вашей компании стать спонсором этого совместного проекта. Со своей стороны, мы готовы выполнять студийную часть работы – редактирование, комментариев, перевод и т. д., без каких-либо ограничений по времени подготовки, для их трансляции по первому каналу российского телевидения.

Также мы предвидим успех отдельного фильма об Анастасии, который мы можем создать в ближайшем будущем.

Ждем Вашего ответа.

С наилучшими пожеланиями,

Борис Селенов,
 Генеральный продюсер
 Телерадиокомпании «КЛАСС!»